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L'Ajuntament de Santa Llogaia vol que es desplaci la
subestació de la MAT perquè és a tocar de l'escola

Es vol que les al·legacions siguin signades per tots els veïns del poble

. Santa Llogaia
Les al·legacions que presentarà l'Ajuntament de Santa Llogaia d'Àlguema contra l'avantprojecte de
la MAT van en dues línies: demanar el soterrament de la línia i el desplaçament de la subestació.
Red Eléctrica ha projectat fer-ho molt a prop del poble, a dos cents metres de l'escola i la zona
esportiva. En projectes anteriors, la subestació ocupava una superfície de 30.000 m², però ara es
preveu una instal·lació de 47.000 m², i aquest fet l'acosta a la zona d'equipaments.

+ El pati de l'escola de Santa Llogaia, que és a 200 metres del lloc on s'ha de fer la subestació de la
MAT. Foto: J.P.

L'Ajuntament pretén que la subestació s'allunyi cap a l'autopista, i espera que la reivindicació tingui
el suport majoritari dels 314 veïns del poble. Els que segur que s'hi abocaran són els de la comunitat
educativa del col·legi públic, perquè les instal·lacions elèctriques estaran amb prou feines a 200
metres en línia recta del pati. A l'escola hi ha una vintena de nens i nenes i les previsions són que el
curs vinent la xifra s'ampliï a una trentena. Ahir l'alcalde de Santa Llogaia, David Bahí, es va reunir
amb els responsables i professors de l'escola i de l'AMPA per compartir l'estratègia a seguir.

En la trobada es va acordar que, a més de les al·legacions al Departament d'Indústria que presenti
l'Ajuntament, els veïns i l'escola també en preparin una, de caràcter més simbòlic, signada pels nens
i nenes de l'escola i en què es recullin les seves impressions.
A més del desplaçament de la subestació, també es volen presentar al·legacions perquè se soterri tot
el traçat, perquè si no es crearia un greuge comparatiu entre els mateixos veïns d'un mateix municipi.
«No sé com s'ha d'explicar a un veí que a ell la torre i els cables li passaran a tocar de casa, però a un
altre veí de més amunt la línia li passarà per sota terra. No pot ser que mig poble passi per dalt i a
l'altre mig per baix», comenta l'alcalde, David Bahí. Fa unes setmanes es va reunir amb el conseller
d'Economia i Finances de la Generalitat, Antoni Castells, però no va concretar res més que «bones
paraules». «Tot són bones intencions però ens diuen que presentem al·legacions, i mentrestant el
projecte avança», es queixa l'alcalde.
La voluntat municipal és que tots els veïns del municipi disposin del mateix model d'al·legació i que
la signin a títol individual.
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